
Sveriges Sociologförbunds styrelsemöte, onsdagen den 18 mars 2020 

Mötesprotokoll 

Plats: Videokonferens (zoom: https://mau-se.zoom.us/j/290368575) 
Tid: 13.00-14.40 

Närvarande: Katarina Jacobsson (ordförande) KJ 
Oskar Engdahl (sekreterare) OE 
Kenneth Nelson (vice ordförande) KN 
Lena Karlsson LK 
Arvid Lindh AL 
Martin Berg MB 
Katarina Gidlund KG 
Lena Sohl LS 
Erica Willander (kassör) EW 

§ 1 Mötets öppnande 
KJ hälsade samtliga närvarande ledamöter välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

§ 3 Val av justerare 
KG valdes till justerare. 

§4 Konsekvenser för förbundet av att Sociologidagarna 2020 ställts in 
KN föredrog bakgrunden till arrangörernas beslut att till följd av coronavirusets utbrott ställa 
in Sociologidagarna 2020. KN redogjorde vidare för den ekonomiska hanteringen och de 
ekonomiska konsekvenserna av beslutet. Genom förhandlingar med leverantörer av varor 
och tjänster till konferensen har kostnaderna kunnat minskas. Dessa kommer ändock att bli 
mycket omfattande, inte minst eftersom kostnaderna i stor utsträckning åsyftar tjänster som 
levereras innan konferensen. En betydande förlust (uppemot en halv miljon kronor) kommer 
att realiseras vid en full återbetalning av konferensavgiften till deltagarna, något som många 
konferensdeltagare omedelbart hörde sig för om när beslutet att ställa in konferensen 
offentliggjordes. En långsiktig konsekvens av en betydande förlust är att förbundets 
möjlighet att stödja framtida konferenser i det närmaste omöjliggörs. Arrangörsgruppens 
strategi är därför att erbjuda samtliga konferensdeltagare återbetalning av hela konferens
avgiften men informera förbundets medlemmar om möjligheten att efterskänka densamma. 

Styrelsen diskuterade strategin, möjligheten att behålla (delar av) konferensavgiften, samt 
möjligheten att skjuta fram konferensen. Möjligheten att behålla konferensavgiften finns, 
men måste ställas mot risken att förfarandet möts av kritik från deltagarna. Möjligheten att 
kontakta prefekterna för våra institutiqnsmedlemmar, i syfte att höra sig för om de har 
möjlighet att bidra till en efterskänkning av konferensavgifter, diskuterades. En framskjuten 
konferens är också möjlig. De ekonomiska kostnaderna för att hantera en inställd konferens 
och en framskjuten konferens är dock mycket höga. Därtill kommer att betydande delar av 
arrangörsgruppen inte är tillgängliga efter sommaren. 



Beslut: Styrelsen beslutade att ställa sig bakom arrangörsgruppens beslut att ställa in 
Sociologidagarna 2020 och förslaget att inte skjuta fram konferensen. 

Beslut: Styrelsen beslutade att KN och KJ formulerar ett brev som sänds ut till prefekterna 
för landets institutionsmedlemmar samt konferensdeltagarna angående den inställda 
konferensen. Innebörden i brevet är att samtliga konferensdeltagare erbjuds full 
återbetalning av konferensavgiften men samtidigt informeras dels om de ekonomiska 
konsekvenserna av en inställd konferens, dels ~m möjligheten att efterskänka 
konferensavgiften. 

§ 5 Nästkommande Sociologidagar 
Styrelsen har tidigare kommit överens om att föreslå Uppsala som arrangör av 
Sociologidagarna 2022 (se styrelsemöte 2019-12-02, § 12), ett förslag som förbundsmötet 
tar ställning till imorgon. Med anledning av beslutet att ställa in och inte skjuta fram 
Sociologidagarna 2020 (se§ 4 ovan) föreslår KN att arrangörsgruppen kontaktar 
koordinatorerna för arbetsgrupperna i syfte att uppmuntra dem att så långt som möjligt ta 
tillvara på det arbete som har lagts ned i arbetsgrupperna inför Sociologidagarna 2020. Det 
skulle exempelvis kunna handla om att arbetsgrupperna under våren eller i höst möts online 
för en "mini-konferens". 

Beslut: Styrelsen beslutade att ställa sig förslaget att arrangörsgruppen för Sociologidagarna 
2020 kontaktar koordinatorerna för arbetsgrupperna i syfte att uppmuntra dem att så långt 
som möjligt ta tillvara på det arbete som har lagts ned i arbetsgrupperna inför 
Sociologidagarna 2020. 

§ 6 Genomgång av handlingarna inför årsmötet 
Styrelsen gick igenom dagordningen för morgondagens förbundsmöte samt tillhörande 
handlingar. 

§7 Avgående ordförandes tack och lyckönskningar 

Kj tackade styrelsen för ett gott arbete under mandatperioden och gav sina lyckönskningar 
inför det fortsatta arbetet under kommande mandatperiod. 

§ 8 Övriga frågor 
Inga övriga frågor var anmälda. 

§ 9 Mötets avslutande 
KJ avslutade styrelsemötet. 

Sekreterare, Oskar Engdahl Justerare, Katarina Gidlund 


